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Ple caracteritzat per l'acord dels grups municipals

Dimecres 27 d'abril de 2005
El ple ordinari del mes d'abril, celebrat ahir al vespre, va estar caracteritzat per la
pràctica totalitat d'acord entre l'equip de govern i els grups de l'oposició. Tots els
punts de l'ordre del dia es van aprovar per unanimitat, excepte el Pla Parcial
d'ampliació d'Els Fruiters, que va comptar amb el vot en contra del regidor d'ICV-
EUiA. El Pla Parcial d'Els Fruiters regula la urbanització de la part d'aquesta zona
que encara no ha estat urbanitzada. Es tracta de la part més alta, que va quedar per
executar quan es van construir les primeres edificacions d'Els Fruiters. A causa de la
forta pendent del terreny, s'edificarà un 34% del sòl que hi ha lliure i un 45% es
dedicarà a zona verda, és a dir, 36.890 metres quadrats. També es reservaran 4.878
metres quadrats per a futurs equipaments a la banda més propera de la Ronda de
Llevan,t perquè siguin de més fàcil accés. El PSC va expressar el seu vot favorable
perquè "es presenta una proposta arreglada, diferent de la inicial en què es
planificaven carrers de cul de sac i perillosos", va manifestar la regidora
socialista, Rosa Massot. El regidor d'ICV-EUiA, Xavier Garcia, va deixar palès,
novament, el seu desacord amb el model de municipi que s'està tirant endavant ja
que es tracta d'un "model de ciutat difusa, i la urbanització dels Fruiters
contribueix a ampliar aquest model". "Nosaltres defensem el model de la plaça
Europa", va afegir Garcia. El regidor d'ERC, Jordi Permanyer, va acusar el regidor
ecologista de fer "demagògia per la crítica constant al model de municipi que
vam aprovar tots els grups municipals en el seu moment", i va recordar que,
també amb el consens de tots els partits, s'havia acordat tirar endavant un model
mixt, de cases unifamiliars i plurifamiliars. Finalment, l'alcaldessa, Montse Gatell,
va titllar de "pervers sotmetre la dificultat dels joves per adquirir un habitatge,
al dret de qualsevol persones de poder comprar una casa a Castellar", fent
al·lusió a les declaracions del regidor ecologista. Encara en l'àmbit urbanístic, es va
aprovar per unanimitat la sol·licitud d'ajuts a la Generalitat per a la redacció d'un
programa d'actuació urbanística municipal (PAUM). El regidor socialista, Ignasi
Gimènez, va felicitar l'equip de govern per "estar atent a possibles subvencions de
la Generalitat per la redacció del PAUM" i va manifestar la seva satisfacció que
"la promoció de l'habitatge social sigui un repte d'aquesta legislatura". El
regidor d'ERC, Jordi Permanyer, va destacar la importància de promocionar
l'habitatge públic, però també va incidir en la "necessitat d'entrar en l'habitatge
concertat, per les persones que poden adquirir fàcilment un habitatge públic,
però no accedeixen a un habitatge de mercat". El regidor d'ICV-EUiA va apuntar
la idoneïtat d'obrir una oficina d'habitatge al municipi i l'alcaldessa va contestar que
és una proposta que s'estudiarà. També ahir es va aprovar la sol·licitud a la
Diputació de Barcelona del traspàs de competències de la carretera de Sentmenat, és
a dir, el tram de la C1415 comprès entre la plaça de Cal Calissó i la Dona
Acollidora. "Hi estem a favor, però hauríem de procurar que aquest traspàs
vingui acompanyat d'una dotació pressupostària", va dir el regidor del PSC,
Pepe Gonzàlez. L'alcaldessa va contestar que "aquest traspàs, lògicament, vol dir
haver d'assumir unes altres despeses, però ens acollirem al pla de subvencions
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de la Diputació per aconseguir finançament". La creació d'una comissió de
seguiment de les obres de la plaça Major també es va aprovar amb el suport de tots
els grups polítics. "Estem molt contents de la seva creació", va expressar la
regidora socialista, Antònia Pérez. El regidor d'ERC, Jordi Permanyer, va apuntar
també la idoneïtat de "mantenir les reunions amb els veïns afectats, a banda de
la comissió". També per unanimitat es va aprovar la modificació dels estatuts del
Consorci Comarcal de Turisme, del qual l'Ajuntament és membre a través del
Consell Comarcal. Amb aquesta modificació, la representació dels consistoris a
aquest consorci passarà de dos a un membre i, a més, s'afegeix la Diputació de
Barcelona com a membre de l'ens. "Si això ha de suposar una major eficiència ho
creiem positiu", va explicar Ignasi Gimènez, regidor del PSC. També va apuntar la
idoneïtat d'impulsar projectes per la promoció turística del poble en coordinació
amb altres municipis. Una tasca que tant el regidor de Promoció de la Vila, Jordi
Permanyer, com el de Gestió Ambiental, Francesc Deu, van explicar que ja s'està
portant a terme. Finalment, també es va aprovar definitivament l'ordenança de
l'energia solar a l'edificació, aprovada inicialment en el ple del 22 de febrer. Després
de 30 dies a exposició pública, s'han rebut dues al·legacions, de les quals només es
recull que l'ordenança entrarà en vigor dos mesos després de la seva aprovació
definitiva. Els darrers minuts del ple es van dedicar a respondre unes preguntes
presentades pel regidor d'ICV-EUiA, sobre la desaparició, aquest any, de la
comissió de la Mostra d'Oficis Artesans, així com sobre el futur Centre Municipal
d'Art i la seva ubicació, o no, a Can Turuguet. L'alcaldessa va contestar que s'obrirà
un concurs per adjudicar un servei de restauració a Can Turuguet i que, per tant,
s'haurà de buscar un nou emplaçament pel Centre Municipal d'Art que "es farà
perquè així s'explicita en el Pla d'Acció d'aquest equip de govern". La regidora
del PP, Sandra Roig, va excusar novament la seva presència al ple municipal.
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